

April 2, 2020

The Honourable H. Sajjan
Minister of National Defence
101 Colonel By Drive
Ottawa, ON K1A 0K2


SUPPORTING OUR RESERVISTS - READY FOR CANADA

Dear Minister Sajjan,

At General Dynamics, we believe that our primary mission is supporting our country's safety and security, and the women and men who serve in the Canadian Armed Forces. The Chief of the Defence Staff, General Vance, has indicated that Reserve Force members are going to play a key role in Canada's national response to the COVID-19 emergency. General Dynamics is fully committed to this effort and is immediately making available all of our Reservist employees should they be required for full-time service. Furthermore, we will encourage other Canadian companies and public sector organizations to make the same commitment.

This action in support of our Reservists is just one of the many initiatives that General Dynamics is undertaking to contribute to this national effort. Our teams across the country have already made significant donations of PPE and ventilators, and material to produce hand sanitizer. We are also working with local hospitals in co-designing non-invasive ventilator masks and other local response initiatives as they develop. General Dynamics is fully committed to supporting Canada's COVID-19 effort.

Sincerely,



John Ellison
Vice President & General Manager
General Dynamics Land Systems-Canada



David Ibbetson
Vice President & General Manager
General Dynamics Mission Systems-Canada



René Blouin
General Manager
General Dynamics Ordnance and Tactical Systems-Canada

cc:

The Right Honourable Justin Trudeau, Prime Minister of Canada
The Honourable C. Freeland, Deputy Prime Minister
The Honourable B. Morneau, Minister of Finance
The Honourable N. Bains, Minister of Innovation, Science and Industry
The Honourable F-P. Champagne, Minister of Foreign Affairs
The Honourable A. Anand, Minister of Public Services and Procurement

Mr. I. Shugart, Clerk of the Privy Council
Gen. J. Vance, Chief of the Defence Staff
LGen W. Eyre, Commander Canadian Army
Mr. S. Kennedy, Deputy Minister ISED
Ms. J. Thomas, Deputy Minister DND
Mr. B. Matthews, Deputy Minister PSPC

Le 2 avril 2020

L'honorable H. Sajjan
Ministre de la Défense nationale
101 promenade du Colonel
Ottawa, ON K1A 0K2

SOUTENIR NOS RÉSERVISTES - PRÊTS POUR LE CANADA

Cher ministre Sajjan,

Chez General Dynamics, notre mission principale est de soutenir la sûreté et la sécurité de notre pays ainsi que celle des femmes et hommes qui servent dans les Forces armées canadiennes. Le chef d'état-major de la Défense, le général Vance, a indiqué que les membres de la Force de réserve joueront un rôle clé dans la réponse nationale du Canada à l'urgence de la COVID-19. General Dynamics est pleinement engagée dans cet effort et met immédiatement à votre disposition tous nos employés réservistes s'ils sont requis à temps plein. De plus, nous encouragerons d'autres entreprises canadiennes et organisations du secteur public à prendre le même engagement.

Cette action en support à nos réservistes n'est qu'une des nombreuses initiatives que General Dynamics entreprend afin de contribuer à cet effort national. Nos équipes à travers le pays ont déjà fait d'importants dons d'EPI, de ventilateurs et de matériel pour la fabrication de gels désinfectants pour les mains. Nous travaillons également avec des hôpitaux locaux pour concevoir conjointement des masques de ventilation non invasifs et d'autres initiatives de demandes locales qui nous sont adressées. General Dynamics est pleinement engagée dans l'effort canadien pour combattre la COVID-19.

Cordialement,



John Ellison
Vice-président et Directeur général
General Dynamics Land Systems-
Canada



David Ibbetson
Vice-président et Directeur général
General Dynamics Mission Systems-
Canada



René Blouin
Vice-président et Directeur général
General Dynamics Ordnance and Tactical
Systems-Canada